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ZÁPIS 

z jednání Výkonného výboru OSH Trutnov 

konaného 10. srpna 2023 od 16:00 hod. v kanceláři OSH Trutnov 

 

Přítomní: 

Účastníci jednání 

Jan Černý JČE P Vít Vondra (2) VVO O 

RNDr. Mgr. Ing. Lukáš Petr, MBA LPE P Pavel Borůvka (3) PBO P 

Julie Burdychová JBU P Markéta Zavřelová (4) MZA P 

Martin Matoušek MMA O Petr Čtvrtečka (5) PČT P 

Petr Řehůřek PŘE P Jiří Dufek (6) JDU P 

Bc. Petr Hepnar PHE P Bc. Dana Čápová (7) DČA P 

Josef Jiránek (OKRR) JJI O Bc. Vratislav Lánský (8) VLA O 

Bc. Václav Schreier (1) VSC O Vilém Kaňka (9) VKA O 

      

Hosté 

Aleš Hejna  P    

Alena Mannová  P    

      

P – přítomen, O – omluven, N – nepřítomen 
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Jednání svolal starosta OSH Trutnov s tímto programem: 

Program: 

1. Zahájení, schválení nahrávání zasedání a programu, případné doplnění, volba zapisovatele a 
ověřovatelů zápisu. 

2. Seznámení s novou pracovnicí kanceláře OSH 

3. Kontrola zápisu a splnění úkolů z minulého jednání VV OSH TU 

4. Stálé body k jednání, viz plán práce a informace z odborných rad a vyšších orgánů SH ČMS 

5. Stav účtu k 31.07.2023 a stav účetnictví. 

6. Informace o průběhu LT, příprava účetní uzávěrky v Bílých Poličanech 

7. Výročí SDH a návrhy vyznamenání 

8. OZ okresního a krajského Aktivu ZH 

9. Různé.  

 

1. Zahájení, schválení nahrávání zasedání a programu, případné doplnění, volba zapisovatele a 

ověřovatelů zápisu  

Usnesení č.2023/59 VV schvaluje nahrávání zasedání a zaslání záznamu ověřovatelům zápisu.  

Schváleno. Pro: 10, Proti: 0, Zdržel se: 0.  

 

Starosta OSH Trutnov Jan Černý přivítal přítomné a seznámil je s programem jednání. 

Zapisovatelem byla navržena Alena Manová, ověřovateli zápisu Petr Hepnar a Markéta Zavřelová.  

Usnesení č.2023/60 VV schvaluje navrženého zapisovatele Alenu Mannovou a  ověřovatele 

Petra Hepnara a Markétu Zavřelovou.  

Schváleno. Pro: 10, Proti: 0, Zdržel se: 0.  

 

2. Seznámení s novou pracovnicí kanceláře OSH 

Starosta OSH Trutnov Jan Černý představil přítomným novou pracovnici kanceláře OSH paní 

Mannovou a tímto ji oficiálně přivítal. 

 

3. Kontrola zápisu a splnění úkolů z minulého jednání VV OSH Trutnov 

Byla provedena kontrola plnění úkolů a usnesení z minulého jednání VV s následujícím závěrem:  

• Chybějící kopie prezenční listiny k faktuře za školení vedoucích MH v Radvanicích. 

o Stav: trvá 
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• Inventarizace Poličany 

o Splněno 

o Inventura– sklad Bílé Poličany proběhla 7.6.2023 – dodán seznam  

• Josef Jiránek zpracuje přehled dotačních titulů pro SDH a JSDH k vyvěšení na web OSH a 

předání sborům.  

o Stav: trvá 

• Vratislav Lánský připraví textaci o spolupráci HZS s ORR a jednotkami SDH.  

o Stav: trvá 

• Odevzdané příspěvky za 2023 

o Stav: Splněno, kontrola nepřiřazené platby dle členské základny SDH Janské 

Lázně – zaplaceno 27.5.2023, Kohoutov zaplaceno hotově 12.5.2023 

• Oslavy SDH 

chybějící data oslav u SDH viz níže 

135 let SDH Petrovice      

135 let SDH Strážkovice     

135 let SDH Odolov 

o Stav: Splněno, nemají žádný požadavek na OSH 

• Informace o stavu likvidace SDH Zdobín 

o Petr Čtvrtečka uvedl, že je už zlikvidováno. Zbývá zkontrolovat v pojišťovně, zda 

mají akcie. Z SH ČMS nebyly o vlastnictví akcií podány žádné informace.   

 

4. Stálé body k jednání, viz plán práce a Informace z odborných rad a vyšších orgánů SH ČMS. 

OORM:  

Julie Burdychová poděkovala za zapůjčení překážek na „Letní školu“, kde se jedná o 14 dní a použití 

překážek 2x. Vše vrátila a klíče předala.  

Dále zhodnotila celorepublikovou soutěž, z našeho okresu jsou mistry republiky v dorostenecké 

soutěži v Domažlicích. 

Julie Burdychová předložila ke zpětnému schválení objednání sad na ZHVB pro vedoucí mládeže na 

soutěže – budeme zprostředkovateli.  

Je nutné sejít se s rozhodčími a materiály projít. 

Probíhají přípravy na nové ZPV (ZHVB), dokončují se Šedesátky. 

Bylo navrhnuto, aby byl proveden řádný servis u PS 12 – nejsou zcela v pořádku. Měly by být 

v pořádku připraveny. Návrh na odkoupení 1 ks PS 12 pro účely okresu. Situace k projednání na 

krajském jednání. 
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OORR:  

Z vyššího orgánu 

ÚORR se sešla na per rollam v květnu 2023.  

Poděkování rozhodčím, kteří se podíleli na soutěžích. 

Zhodnocení okresního kola a krajského kola. Na krajském kole nás za okres reprezentovaly týmy 

žen a mužů z Libňatova s krásným umístěním obou týmu na 3. místě. Dále uvedeny úspěchy 

některých jednotlivců. 

Byl vznesen dotaz na rozhodčího Josefa Majera, nebyl nalezen v databázi rozhodčích – výsledek: 

ano je z Náchodska. 

 

OORP:  

Dne 14.10.2023 proběhne seminář v Trutnově na stanici a rada se sejde 12.9.2023. 

Celorepublikové školení vedoucích proběhne někde v říjnu jako jednodenní akce. Této akce se Petr 

Řehůřek pravděpodobně nezúčastní. Jiné nové informace z vedení nejsou. 

 

OKRR:  

Zástupce OKRR není přítomen na jednání 

 

Vyšší orgány: 

Z jednání a VV 

• Projednání stejnokrojového předpisu 

o Stav: trvá, zatím se projednává 

• Termín MČR v běhu 100 m v roce 2025 

o Stav: trvá, zatím není termín 

• Používání symbolů uložit do metodiky. Bohuslav Cerman užívá symboly i pro medaile, které 

nejsou pro SH ČMS 

• Uloženo ve spolupráci s vedoucími vypracovat informační materiál pro HIM – zřízení rady 

historie a muzejnictví – vedení Karel Nývlt, projednat v okrscích členství do odborné rady 

HIM k němu. 
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• Investice NSA – SH ČMS uspělo s žádostí o vlastní investice pro pořízení vozidla pro potřeby 

sportovních činnosti 

• Dotace – dílčí dohody v rámci MŠMT a NSA připraveny a postupně odesílány 

• Elektronický peněžní deník k dispozici na stránkách DH 

• Pracovní komise na úpravu mezinárodních pravidel CTIF. Bude zasedat 25.-27.8.2023 

v Přibyslavi – přihlášeno 7 států 

• Starostka představila rozpočet na MČR - nerozepsaný 

• Oprava Hasičského domu 

• Snížení procent navýšení nájemného – p. REPKA - nebylo schváleno 

• Žádost úpravy nájmu Divadlo u hasičů po dobu divadelních prázdnin 

• Detaily k PYROCARu 

• NSA schválilo dotace na přípravu reprezentace 

• Rekonstrukce toalet v HD v Přibyslavi 

• Spor se sousedem ohledně tréninku – stříkají mu na pozemek  

• Pozvání z Turecka na MS v PS 

• Přibrána pracovnice k p. Šímové na částečný úvazek 

• P. Šulcová na úseku Mládeže pouze na 30 %, bude nová pracovnice 

 

5. Stav účtu k 31.7.2023 a stav účetnictví 

Starosta seznámil přítomné se stavem účtu k 31.7.2023, který činil 747207,14 CZK – budou se ještě 

přeposílat peníze na táborový účet – platby za táborovou účast 

Stav poklady 60851,- CZK 

Táborový účet bude po vyúčtování nulový 

 

Změna účtu a založení spořícího účtu: 

navrženo založení účtu u GE Money Bank včetně spořícího účtu k 1.9.2023, nechat souběžně 

s původním účtem do 31.12.2023 

Usnesení č.2023/61 VV schvaluje založení účtu u GE Money Bank včetně spořícího účtu, zařídí 

Jan Černý 

Schváleno. Pro: 10, Proti: 0, Zdržel se: 0.  
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6. Zhodnocení tábora 2023 

Na tábor vybráno 60000,- CZK. Faktury propláceny průběžně. Poplatky za tábor, které byly poslány 

na hlavní účet OSH, budou přeposlány na táborový účet. Zbývá doplatit panu Hejnovi 73199,- CZK. 

Proběhne kontrola. 

Přišla nájemní smlouva z KSH KHK, podepsána. Fa ve výši 63000,- CZK 

OSH TU bude vystavovat fakturu za naše stany 

Členů tábora 61 – 2 děti nedorazily (spálová angína - vrácen celý poplatek) – 59 dětí. 

Darovací smlouva místo nájmu – Martin Čížek – námitky proti darovací smlouvě 

o K projednání s p. Šímovou 

Aleš Hejna zhodnotil podmínky tábora jako nevyhovující: 

- teče do stanů 

- problém se sprchami – malý prostor u sprch (zátaras) a malý zásobník vody  

 - malý počet umyvadel, doplnění venkovních umyvadel 

 - nebyla k dispozici zasedačka 

 - projednat jinou organizaci tábora – případný pronájem kompletně vybaveného areálu 

 - vaření v kuchyni, převážení na kinosál 

 - vyřešit uskladnění táborových věcí, letos ještě matrace a plachty na půdě - diskuze 

 - v září proběhne servis stanů při úklidu – natřít, opravit 

 - zisk z tábora 64000,- CZK  - nutno proinvestovat 

- návrh na koupi termovaru a ozvučení a mikrofonu na soutěže – zařídí Petr Čtvrtečka – pošle  

   cenu 

Usnesení č.2023/62 VV schvaluje koupi termovaru a ozvučení s mikrofonem – před 

koupí ozvučení zaslat cenu ke schválení na OSH, zařídí Petr Čtvrtečka 

Schváleno. Pro: 10, Proti: 0, Zdržel se: 0.  

 

7. Výročí SDH a návrhy na vyznamenání 

Předání Čestného uznání pro SDH Maršov dne 12.8.2023 – předání zajistí Petr Řehůřek 

Schválení návrhu na vyznamenání pro: 

  - SDH Dolní Brusnice  

  - SDH Vlčice 

  - SDH Petrovice 

  - SDH Odolov 

  - SDH Strážkovice  
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8. OZ okresního a krajského Aktivu ZH  

• Bude připraveno OZ – je pořádáno ve spolupráci s Náchodem 

• Pracovnice kanceláře rozešle pozvánky s potvrzením účasti 

 

9. Různé 

• Zapůjčení praporků, vest a vysílaček pro KSH KHK na MČR 

       Usnesení č.2023/63 VV schvaluje zapůjčení praporků, vest a vysílaček 

Schváleno. Pro: 10, Proti: 0, Zdržel se: 0.  

• Pro informaci byly sděleny termíny školení rozhodčích TFA 

- 30.9.2023 - 1.10.2023 - základ 

- 21.10.2023 – 22.10.2023 - základ 

- 4.11.2023 – 5.11.2023 – základ 

- 10.11. 2023 a 16.12.2023 – opakovací  

• Starosta Jan Černý informoval výbor o schválených dotacích 

• Schválení návrhu na logo do knihy o historii. Petr Lukáš provede drobné úpravy a pošle 

ke schválení 

• Připomenuty změny v cestovních náhradách, schválení cestovních náhrad  

 

Jednání bylo ukončeno 10.8.2023 v 18:30 

 

Předsedající:  Jan Černý        …………………………………… 

Zapisovatel:  Alena Mannová       ………………………………….. 

Ověřovatelé:  Markéta Zavřelová …………………………………… 

  Petr Hepnar              …………………………………..   


